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ALGEMEEN

Vaststellen verslag van de openbare vergadering van de commissie ECS d.d. 5 april 1.
2000

Besluit:
Gewijzigd vastgesteld.

Inhoudelijk:
Blz. 7, punt 13, eerste asterisk. Voor mevr. van Enckevort wordt gelezen: mevr. van Alphen.

Naar aanleiding van:
Mevr. Schuman vraagt of het negatieve advies van de Raad voor de Cultuur over een bijdrage in 
het kader van het Rijkskunstenplan consequenties heeft voor het Zomerparkfeest. 
De voorzitter antwoordt dat de drie ingediende Venlose projecten niet zijn gehonoreerd. De 
gemeente is niet bij het advies betrokken. In het verleden heeft het Zomerparkfeest nooit een 
bijdrage uit het Rijkskunstenplan ontvangen. Hij verwacht derhalve geen consequenties.
De heer Janssen constateert dat alle toekenningen in het zuiden van de provincie terechtkomen. 
Hij vraagt of het college hiertegen actie onderneemt.
De voorzitter antwoordt dat het college in samenspraak met de provincie wil reageren richting 
staatssecretaris Tegen de afwijzing is overigens geen beroep mogelijk. Borderline was in de ogen 
van de Raad voor de Cultuur te regionaal van opzet; de aanvraag is echter ingediend op een te pril 
tijdstip om inhoudelijk een oordeel te kunnen geven.

Hiernaar gevraagd door mevr. Schuman antwoordt de voorzitter, dat het Masterplan Beeldende 
Kunst Venlo en het rapport over het poppodium in concept zijn ontvangen. De behandeling in de 
commissie  geschiedt na de vakantie.

Hiernaar gevraagd door mevr. van Alphen antwoordt de heer Dorenbosch dat A&P en de 
verhuurder bij de gemeente de ruimte aftast voor de vestiging van een speelgoedzaak in Via Venlo. 
Het standpunt van de gemeente is helder: ter plaatse is geen grootschalige detailhandel 
toegestaan. Het ministerie van Economische Zaken bereidt echter een notitie voor waarin het 
onderscheid tussen PDV en GDV minder strak wordt aangezet. 
Mevr. van Alphen zou dat een slechte ontwikkeling vinden.

De heer van Heijster  vraagt naar het resultaat van het gesprek met de organisatie van Flora en 
Fauna. De voorzitter antwoordt dat de Flora en Fauna dit jaar bij Tuincentrum Jacobs mag plaats 
vinden, mits niet gekoppeld aan een Kerstmarkt. Na afloop volgt een evaluatie, aan de hand 
waarvan wordt beslist hoe verder te handelen.

De heer van Heijster attendeert erop dat de lijst van Boeteloch Konserte inmiddels met drie 
concerten in Blerick kan worden aangevuld. Desgevraagd merkt de voorzitter op dat de organisatie 
van deze concerten bij de afdeling economische zaken en cultuur blijft berusten.

Vaststellen verslag van de openbare gecombineerde vergadering van de commissies 2.
ECS en FPG  d.d. 5 april 2000

Besluit:
Akkoord.

Lijst van toezeggingen3.
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Besluit:
Gewijzigd vastgesteld.

De punten 15-03-00,1 (toename lasten Museum van Bommel van Dam)  en 22-03-00,11a 
(Projectplannen breedtesportimpuls) vervallen.

10-02-00, 10 Presentatie exploitatie geprivatiseerde zwembaden door Sportfondsenbad 
Nederland B.V.

Genoemde presentatie zal een algemeen karakter dragen.

13-10-99, 5a. Uitwerking Integraal Horecabeleidsplan

Mevr. Schuman vraagt wanneer het Horecabeleidsplan in de commissie aan de orde komt, 
aangezien nu al gesproken wordt over aanpassing van het sluitingsuur voor horecabedrijven in de 
binnenstad. 
De voorzitter antwoordt dat het sluitingsuur in juni, vooruitlo pende op de vaststelling van de 
Horecanota, aan de orde komt. Het college denkt daarbij aan een stelsel van nachtvergunningen. 
De zomer kan als proefperiode voor het nieuwe beleid ten aanzien van sluitingsuren di enen. Het 
totale Horecabeleidsplan wordt na de zomer in de commissie behandeld. B&W hebben gisteren 
besloten de eindtijd voor levende muziek voor evenementen, zoals de Blerickse kermis, het 
Zomerparkfeest en het Zoksfestival, te verlengen tot 01.00 uur. Het aantal evenementen, waarop 
deze regeling van toepassing is, kan zo nodig met 2 worden uitgebreid.

Mededelingen4.

Besluit:
Voor kennisgeving aangenomen.

De gemeente Helmond dankt de gemeente Venlo voor de gastvrije ontvangst van de 
raadscommissie EFP.

In juni wordt het voorlopig ontwerp van de Maasboulevard aan de begeleidingscommissie 
gepresenteerd. Als architect voor het bouwblok Maaspoort is in overleg met prof. Koenen de heer 
David Chipperfield benaderd. 

CULTUUR

Mededelingen5.

Besluit:
Voor kennisgeving aangenomen.

De commissie ontvangt een uitnodiging voor de feestelijke opening van de Blerickse kermis op 10 
juni a.s., om 15.00 uur.

Bijdrage in kunstmanifestatie Borderline (raadsvoorstel 112)6.

Besluit:
Akkoord.
De commissie ontvangt aanvullende informatie over de financiering (aan het verslag gehecht).
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Mevr. Schuman vraagt of de gemeentelijke subsidie ad ƒ  75.000,- noodzakelijk is, omdat Borderline 
de bijdrage op grond van het Rijkskunstenplan misloopt. Hoe zit het met de verdere financiering.
De heer Kempen vraagt op er sprake is van een subsidiëring van het tekort. Heeft het streven om 
van Borderline een om de twee jaar terugkerende kunstmanifestatie te maken –  gezien de artikelen 
in het Dagblad de Limburger –  nog voldoende financieel draagvlak? Het belangrijk te weten hoe wij 
als gemeente daarin staan. GroenLinks is voor een eenmalige bijdrage, maar niet voor een 
structurele.
De heer van Avesaath maakt zich zorgen over de totale dekking van de kosten.
De heer Haanen sluit zich bij de voorgaande sprekers aan. Wat moet onder “ onvoorziene 
omstandigheden”  worden verstaan? 
Mevr. van Enckevort begrijpt, dat de Mondriaanstichting het afwijzen van de subsidie 
heroverweegt. De gemeente Venlo is de laatste in de rij. Pas als alle andere sponsors bijdragen, 
dient de gemeente over de  brug te komen. Leidt de vertraging van het project tot hogere kosten? 
De voorzitter antwoordt dat men –  toen duidelijk werd dat de Mondriaanstichting niet zou bijdragen –  
bewust niet gekozen heeft voor een afgeslankte manifestatie. Dat zou immers a fbreuk doen aan de 
kwaliteit. De Stichting Borderline heeft de oorspronkelijk opzet van het project gehandhaafd. 
Uitvoering vindt plaats in 2001. De vertraging leidt niet tot hogere ko sten. De organisatoren gaan 
daarbij uit van een bijdrage door de Mondriaanstichting. De Mondriaanstichting is bereid om op 
basis van aanvullende informatie een nieuw besluit te nemen, daarmee de indruk wekkend dat de 
aanvrage gehonoreerd zal worden. Borderline heeft op advies van de Mondriaanstichting haar 
bezwaar tegen de afwijzing ingetrokken. De provincie Limburg, de Stadtssparkasse Krefeld en 
anderen hebben reeds een bijdrage toegekend. De Stadt Nettetal levert een bijdrage in materiële 
zin; Mönchengladbach zet kosteloos het Museum Abteiberg in. Voor de raadsvergadering zal een 
financieel overzicht worden verstrekt. De gemeentelijke bijdrage dient dus niet om het gat te 
dichten, dat is ontstaan door het wegvallen van de bijdrage van de Mondriaanstichting. De 
manifestatie moet een structureel karakter krijgen; de bijdrage van de gemeente is eenmalig. Met 
“ onvoorziene omstandigheden”  zijn tegenvallers bedoeld, zoals het niet krijgen van een bijdrage 
door de Mondriaanstichting. Als de manifestatie niet doorgaat, dan moet de stichting Borderline de 
gemeentelijke en provinciale subsidie terug betalen. 

In tweede instantie vraagt de heer Kempen naar de mogelijkheden op grond van INTERREG III.
De voorzitter antwoordt dat bij INTERREG III de nadruk ligt op educatie en arbeidsmarkt en niet op 
cultuur. Bovendien heeft Borderline eerder een Europese bijdrage ontvangen op grond van 
INTERREG II.

Rondvraag7.

Het verloop van de baten en lasten van de beleidstaak Museum en Cultuur 

Besluit:
Notitie voor kennisgeving aangenomen.

De heer van Avesaath constateert, dat er wat betreft de beleidstaak Museum en Cultuur  een 
overbegroting heeft plaats gevonden van ƒ  200.000,-. Dit is veroorzaakt door een Melkertbaan en 
de manier van tijdschrijven. Wordt dit in de volgende begroting c.q. de voorjaarsnota gecorrigeerd?
De heer de Rooij merkt op dat er sprake is van een perfecte uitleg van de verschillen, maar wat 
heeft het met managementinformatie te maken. Hij hamert er nogmaals op dat de begr oting 
transparant moet zijn en afwijkingen duidelijk verklaard.
De heer Dorenbosch schetst de procedure, die gevolgd wordt bij het op stellen van de begroting. Er 
zijn geen verschillen in materiële zin, maar enkel van financieel administratieve aard (kosten 
toerekening, gemiddelde uurlonen, etc). Er is geen sprake van overschrijdingen.
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Subsidie diverse activiteiten Winkelhart Blerick

Besluit:
Voor kennisgeving aangenomen.

Mevr. Schuman en mevr. van Enckevort vragen, waarom Winkelhart Blerick zo lang op een 
antwoord heeft moeten wachten. Mevr. van Enckevort is bijzonder teleurgesteld over de afwijzing 
van het subsidieverzoek voor de Marcato Mondial. Deze manifestatie draagt immers een duidelijk 
cultureel karakter.
De voorzitter antwoordt dat hij naar aanleiding van de aanvraag gesproken heeft met het bestuur 
van Winkelhart. Het is staand beleid, dat commerciële activiteiten, zoals de Marcato Mondial geen 
subsidie krijgen. Er is wel subsidie mogelijk voor het culturele randgebeuren, mits inhoudelijk en 
financieel onderbouwd. Het Winkelhart is daarom gevraagd het culturele randgebeuren te 
specificeren. Voorts is met Winkelhart gesproken over een mogelijke koppeling van het 
Wereldkinderfestival en de Marcato Mondial. Het Wereldkinderfestival wordt fors ondersteund. 
Winkelhart heeft echter geen aanvullende gegevens verstrekt. De aanvraag is daarom afgewezen. 
Als Winkelhart een inhoudelijk en financieel onderbouwde subsidieaanvraag indient voor het 
culturele randgebeuren, zal deze aan de ter zake geldende regelgeving worden getoetst en is een 
bijdrage alsnog mogelijk.
Hiernaar gevraagd door de heer van Avesaath antwoordt de voorzitter dat deze subsidieaanvraag 
binnen een week kan worden afgewerkt.
De heer van Heijster merkt op, dat Winkelhart begin februari 2000 een begroting heeft ingediend. 
De voorzitter wijst hem erop, dat deze begroting niet voldoende gespecificeerd is. 
De heer van Heijster stelt, dat Winkelhart de gevraagde gegevens niet kan verstrekken zo lang de 
financiering niet rond is.
De voorzitter wijst de heer van Heijster op diens belangenverstrengeling. Er is duidelijk kenbaar 
gemaakt aan Winkelhart welke gegevens moeten worden aangeleverd. Dit geldt over igens ook 
voor andere organisaties.
Mevr. van Enckevort vraagt of de gemeente bij de subsidiëring van de Stichting De Maasbrug 
dezelfde criteria hanteert. Alle grote festivals vinden plaats in Venlo. Blerick heeft recht op een eigen 
festival.
De voorzitter antwoordt dat men zo niet met elkaar moet omgaan. Met de Maasbrug zijn a fspraken 
gemaakt over de subsidiëring van drie grote festivals in overleg met de gemeente. Het 
Venlo/Blerick verhaal is niet aan de orde.

SPORT

Mededelingen8.

Besluit:
Voor kennisgeving aangenomen.

De basisscholen en de FC VVV waren zeer positief over het project De Held. Het evaluatierapport 
komt in de volgende vergadering aan de orde.
In verband met het geringe aantal inschrijvingen is het EK straatvoetbal verplaatst naar Sporthal 
Egerbos.

Aanvraag investeringssubsidie L.T.C. De Kaetelberg voor renovatie/aanpassing van de 9.
kleed-/douche-installaties en het clubgebouw (raadsvoorstel 96)

Besluit:
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Akkoord.

De heer de Rooij constateert, dat in afwijking van de  verordening ook subsidie wordt gegeven voor 
het clublokaal. Hij waarschuwt voor een precedentwerking.
De heer Brouwer merkt op dat L.T.C. De Kaetelberg in het verleden een tijdelijk verenigingslokaal 
heeft gesticht, dat nu vervangen wordt door een definitieve huisvesting. Uit nadere informatie blijkt, 
dat de bouwkosten voor de was-/kleedvoorziening hoger zijn dan het maximaal te subsidiëren 
bedrag ad ƒ  260.000,-. De subsidie bedraagt derhalve ƒ  65.000,- (= max.).(Mededeling J. Brouwer)

Rondvraag 10.

Aanvangstijdstip instuif wielrennen/sportactiviteiten buiten de gemeentegrenzen

De heer de Rooij doet de suggestie om het aanvangstijdstip van de instuif wielrennen te 
verschuiven naar 17.30 uur of 18.30 uur, zodat de ouders de gelegenheid hebben hun kinderen na  
het werk naar de plaats van bestemming kunnen brengen.
De voorzitter vindt dit een goed idee.

Planning deelnota’ s sport

De heer de Rooij vraagt de accommodatienota in verband met de verwerking van de financiële 
consequenties via de MARAP 1999-III in de begroting 2001 naar voren te halen.
De heer van Heijster dringt erop aan de deelnota accommodatiebeleid de hoogste prioriteit te 
geven. Onder verwijzing naar de aangenomen motie en de brief van de Sportraad wijst hij e rop dat 
los daarvan nog een inhaalslag moet plaats vinden.
Ook de heren Kempen en Janssen dringen aan op een eerdere behandeling van de nota 
accommodatiebeleid. De heer Kempen stelt dat de brief van de Sportraad uitgaat van een 
verkeerde veronderstelling. De raad heeft weliswaar een motie aang enomen, maar daarmee is nog 
geen budget beschikbaar. 
De heer Janssen merkt op dat de Sportraad er evenwel van uitgaat dat er dankzij de motie extra 
middelen beschikbaar zijn. 
De voorzitter antwoordt dat het niet de bedoeling is de accommodatienota als laatste te behandelen. 
De nota is evenwel het meest bewerkelijk Bij andere nota’ s kan men terugvallen op landelijke cijfers, 
bij de accommodatienota is sprake van maatwerk. Hij zegt toe te laten onderzoeken of er enige 
tijdwinst te behalen valt. De brief van de Sportraad is net binnen. Hij is geen voorstander van het 
vooruittrekken van bepaalde accommodaties op basis van ad hoc beleid, andere verenigingen 
worden daardoor mogelijk benadeeld.  Het financiële verhaal hoort thuis bij de commissie FPG. Er 
is in 2001 weinig ruimte voor nieuw beleid. Bij de behandeling van de voorjaarsnota zal men keuzes 
moeten maken. 

In tweede instantie vraagt de heer Janssen aan de Sportraad duidelijk te maken hoe B&W omgaan 
met de motie. 
De heer van Avesaath merkt op dat de raad naar aanleiding van de concern MARAP in de 
raadsvergadering van 31 mei a.s. een signaal kan afgeven.
De heer Kempen meent dat het niet verstandig is om aan de hand van de concern MARAP vast te 
leggen, waar men incidentele meevallers aan wil uitgeven, omd at men geen inzicht heeft in de 
structurele tegenvallers. Hij wil wel een verzoek steunen om daarnaar een onderzoek in te stellen.
De voorzitter stelt dat dit pas kan in het kader van de voorjaarsnota. De brief van de Sportraad is 
overigens ambtelijk nog niet ontvangen. Hij deelt de opvatting van de commissie, dat het 
accommodatiebeleid prioriteit geniet. Hij streeft daarom naar snelheid, zonder de zorgvuldigheid uit 
het oog te verliezen.
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Verspreiding Magazine Sportief Venlo

Besluit:
Op verzoek van de heer Janssen zullen per vereniging meerdere exemplaren van het blad Sportief 
Venlo ter beschikking worden gesteld.

ECONOMISCHE ZAKEN

Mededelingen11.

Besluit:
Voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter maakt melding van de komst van een buitenlands bedrijf op Trade Port West - 
uitbreiding. Binnenkort is hierover een persbericht te verwachten.
 
De voorzitter doet mededeling over de fusie van ELC, LKZL en Limburgse Scheepvaartvereniging. 

Verkoop van ca. 3.608 m2 industriegrond op Trade Port West uitbreiding (deelplan II) 12.
aan Hermans Machinefabriek V.O.F. 

Besluit:
Akkoord.

Uitgifte in erfpacht van ca. 15.234 m2 industriegrond op Trade Port West uitbreiding 13.
(deelplan II) aan Twintwee B.V. 

Besluit:
Akkoord.

Uitgifte in erfpacht van ca. 20.916 m2 industriegrond op Trade Port West uitbreiding 14.
(deelplan II) aan Gé Küppers Onroerend Goed B.V. 

Besluit:
Akkoord.

Uitgifte in erfpacht van industriegrond op Trade Port West uitbreiding (deelplan II) aan 15.
Lasco Beheer B.V.

Besluit:
Akkoord.

Verkoop van ca. 3.656 m2 industriegrond op Venlo Trade Port aan Pon Onroerend Goed 16.
B.V. (Auto Arena B.V.)

Besluit:
Akkoord.

Vaststellen grondprijzen bedrijventerreinen voor 2000 (raadsvoorstel 118)17.

Besluit:
Akkoord.
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Mevr. van Enckevort merkt op dat raadsbreed is aangedrongen op een forse verhoging van de 
grondprijzen voor bedrijventerreinen. De gemeente beschikt nu over weinig uitgeefbare grond.  Het 
voorstel is een goede opstap voor Trade Port Noord. Heeft de nu voorgestelde verhoging 
aanleiding gegeven tot een versnelde uitgifte van de nog beschikbare grond? Zijn er hier –  zoals 
elders - aannemers,  die over uitgeefbare grond beschikken, nu de grond zo schaars is.
Mevr. Schuman ziet het voorstel als een eerste stap in de goede richting, maar ze constateert dat 
er bijvoorbeeld ten opzichte van Helmond nog grote prijsverschillen zijn.
De heer Kempen wijst op de signaalfunctie van het voorstel. De discussie zal bij Trade Port Noord 
opnieuw moeten gevoerd worden vanwege de onduidelijkheden ten aanzien van de exploitatie. Hij 
vindt de suggestie van GroenLinks om de duurste grond procentueel te verhogen en dit bedrag 
vervolgens bij de andere prijzen bij te tellen, niet in het voorstel terug. GroenLinks pleit voor 
fijnmazigere categorieën en een verdere prijssegmentering om een efficiënter grondgebruik te 
stimuleren. Waarom is de hoogste prijs voor productie /handelsterreinen (Eindhoven ƒ  325,-) niet in 
de vergelijking meegenomen.
De heer van Avesaath merkt op dat de vorige keer de prijzen tot juni zijn vastgesteld;  nu komen de 
prijzen voor de rest van het jaar. Ook hij is van mening dat de discussie bij Trade Port Noord 
opnieuw zal moeten worden gevoerd in verband met het niet kunnen toepassen van de Wet 
voorkeursrecht gemeenten.
De heer Haanen sluit zich bij de vorige sprekers aan. De prijs voor logistieke terreinen vindt hij –  
gezien het aantal arbeidsplaatsen per hectare in die sector - aan de lage kant.
De voorzitter verwijst de heer Haanen naar het betoog van dr. Jan Blomme tijdens het bezoek van 
de commissie aan de Antwerpse Haven. Het belang van de uitgifte van bedrijventerreinen blijft in de 
toekomst voor Venlo onverminderd hoog. Hij wijst erop dat –  wat de prijzen betreft –  elders vaak 
subsidies gelden. Men moet oppassen, dat men zichzelf niet uit de markt prijst. Het voorstel  om de 
prijzen te verhogen heeft niet tot een versnelde uitgifte geleid; de uitgifte is het gevolg van  de 
verwerving van een aantal percelen, waardoor weer grond beschikbaar kwam. In Venlo is 
(behoudens op Noorderpoort) geen sprake van particuliere gronduitgifte.  De suggestie van de 
heer Kempen komt terug bij het bepalen van de grondprijzen op Trade Port Noord. 
De heer Dorenbosch antwoordt dat de prijs van ƒ  325,- voor productie /handelsterreinen in 
Eindhoven dermate afweek van de rest, dat deze afzonder lijk is vermeld. De suggestie voor een 
verdere segmentering kan hij in redelijkheid volgen, in de praktijk is echter de kavelgrootte meer 
bepalend dan het gebruik ervan. Wat betreft het efficiënte gebruik betreft wijst hij op de Veegtes met 
de hoge bebouwingsdichtheid en bijgevolg het gebrek aan kwaliteit van dat terrein en de 
aanwezigheid van parkeerproblemen; op Trade Port West spelen deze problemen niet en is een 
hogere kwaliteit gerealiseerd. Bij een hogere grondprijs zou deze kwaliteit niet mogelijk zijn geweest.

Rondvraag18.

Hiernaar gevraagd door de heer de Rooij antwoordt de voorzitter dat het Tuincentrum Jacobs op 
basis van het huidige bestemmingsplan slechts eigen gekweekte producten en een beperkt aantal 
bijgekochte producten mag verkopen. De ambtelijke dienst is opdracht gegeven de  naleving van 
de voorschriften te controleren.

De heer van Heijster en mevr. van Enckevort vraagt naar de voortgang van het 
centrummanagement. Tijdens de bestuursvergadering van LOZO Venlo/Blerick is ongerustheid 
uitgesproken over de vertraging die het centrummanagement zou oplopen doordat Tegelen bij het 
project betrokken is. Waarom wachten op Tegelen?
De voorzitter antwoordt dat de regie en aansturing van het project centrummanagement bij de 
kamer van Koophandel berusten. De Kamer van Koophandel is de opdrachtgever van BRO. Het 
inschakelen van Tegelen past in de filosofie van de ondernemers. Het is hem immers bekend dat 
ook de ondernemersverenigingen van Venlo, Blerick en Tegelen met elkaar in gesprek zijn.
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Als lid van de initiatiefgroep antwoordt de heer Dekkers, dat na overleg tussen de 
gemeentebesturen van Venlo en Tegelen besloten is in dit vroegtijdige stadium ook Tegelen bij het 
centrummanagement te betrekken. BRO heeft een aangepaste offerte uitgebracht. De gemeen te 
Tegelen heeft zich bereid verklaard de meerkosten te betalen. Het nu inschakelen van Tegelen 
levert aan het eind van de rit tijdwinst op en leidt dus niet echt tot vertraging. Het is de b edoeling dat 
het centrummanagement nog voor het eind van dit jaar van start gaat.

Mevr. Schuman heeft bij geruchte vernomen dat een van de vaste standplaatshouders op het Mgr. 
Nolensplein heeft afgezien van huur van een kiosk, dat ruiling van de kaas- en groentestandplaats 
niet mogelijk bleek en de groentekiosk verhuurd is aan De Twee Gebroeders. 

Antwoord: Over de verhuring van de kiosken heeft overleg plaats gevonden met de vaste 
standplaatshouders. Ruiling bleek niet mogelijk in verband met de specifieke inrichtingseisen De 
groentenkiosk is vervolgens verhuurd aan Ad Pullux. (Mededeling marktmeester M. Ottenheijm)  

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.
Aldus ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de openbare vergadering van

De secretaris,                                                                    De voorzitter,


